

《单词百科:strategically是什么意思?strategically怎么发音?strategically的解释和用法》

英语单词strategically是什么意思?strategically怎么读?strategically怎么发音?简答网为您整理了strategically的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



strategically怎么读

strategically的读音:[strə'ti:dʒɪklɪ]

strategically的意思

1、adv.战略上，战略性地；

strategically的近义词

1、advantageously adv.有利地，方便地；

- 2、 **cleverly** adv.聪明地;灵巧地;机敏地;巧妙地;
- 3、 **deliberately** adj.故意的;从容的;
- 4、 **intentionally** adv.有意地, 故意地;
- 5、 **purposefully** adv.果断地, 有明确目标地;

strategically的双语例句

- 1、 We had kept its presence hidden with a strategically placed chair.

我们用一张摆放得很巧妙的椅子将它隐藏了起来。

- 2、 The fence is strategically sited to prevent anyone getting onto the beach.

这个围栏的地点选择得很有策略,可以阻止任何人到海滩上。

- 3、 Strategically we should despise all our enemies, but tactically we should take them all seriously.

在战略上我们要藐视一切敌人, 在战术上我们要重视一切敌人。

- 4、 The terrain is strategically situated and difficult of access.

地势险要。

- 5、 This region is becoming increasingly important both strategically and economically.

这个地区的战略地位和经济地位变得越来越重要了。

- 6、 Lymph nodes are round or bean-shaped structures strategically placed on lymphatic channel.

淋巴结是圆形或豆形的构造,它们被战略性地布置于淋巴管的经路上。

- 7、 There are candles strategically placed — just in case we have another power cut.

我们把蜡烛放在合适的地方,以防再停电。

- 8、 Experts operate from a strategically advantageous position, published their penetrating judgment adequately.

专家们高屋建瓴, 充分发表了他们的真知灼见.

9、High and precipitous, this mountain is strategically located and difficult of access.

这座山峰坡势陡峻, 极为险要.

10、Technically, they're retreating, but strategically, they're advancing.

技术上说, 他们在撤退, 但战略上, 他们正在前进.

11、The terrain of here is strategically situated and difficult of access.

这里的地势非常险要.

12、The water conservation is the basal industry and strategically industry.

水利是国民经济体系中的基础产业和战略产业.

13、Why not plan your career strategically, just like you planned your education?

何不用战略的眼光来规划你的职业, 就像曾规划教育一样?

14、To strategically semidefinite. to pick from the tactical measures.

要从战略上定规划. 要从战术上拿措施.

15、Strategically we should despise all our enemies.

在战略上我们一定要藐视一切敌人.

以上是简答网为您整理的strategically怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于strategically的用法、strategically的释义、strategically的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/strategically>